

2022

智慧城市展

Smart City
Summit & Expo

智慧城市首長高峰會
Smart City MAYORS' SUMMIT

智慧城市女性領袖峰會
Smart City LEADING WOMEN SUMMIT

INVITATION 敬邀

智慧城市首長高峰會不只是智慧城市展中的一大亮點，更為全球規模最大的智慧城市經驗交流平台，每年匯集來自世界各地上百位的智慧城市首長及區域代表，共同針對最新的治理策略、趨勢議題等進行分享及討論。

The Smart City Mayors' Summit has always been a spotlight of the annual Smart City Summit and Expo (SCSE), as well as being the largest networking platform for smart cities. Every year, hundreds of leaders and representatives from municipalities across the world meet at the summit to share and exchange insights on urban policies and trending topics.

本屆(2022)首長高峰會首度與智慧城市女性領袖峰會連袂登場，皆將以虛實整合形式舉辦，探討疫情下的數位轉型及改變城市的女性治理，邀請來自世界各國包括美國、法國、比利時、捷克、波蘭、紐西蘭、貝里斯等共超過12國、20個城市代表演講及討論，希冀透過城市間的深度交流，共同探索創新突破的市政策略，進一步促進跨國鏈結與合作。預計將有150位以上全球城市首長及代表參與，現場將同步直播放送，歡迎各界先進線上收看！

For the 2022 Smart City Mayors' Summit, this will be the first time the event will take place alongside the Leading Women Summit in the hybrid format merging online and offline aspects to discuss topics such as "Digital Transformation in the Pandemic Era" and "Women Power that Changes Cities." The two serial summits engage over 20 city representatives from over 12 countries including the US, France, Belgium, Belize, the Czech Republic, New Zealand, Poland, and more in the forms of seminars and leadership discussions. Through the interaction, the organizers hope to drive cross-border collaborations and formulate innovative, groundbreaking strategies in governance. Over 150 city leaders and delegates have signed up for the events, which will be livestreamed online. We welcome all those who are interested in the topics to attend online!

Mar. 22 nd	16:00	Smart City Mayors' Summit Session 1: Euro-Asia
Mar. 23 rd	07:00	Smart City Mayors' Summit Session 2: Americas-APAC
Mar. 23 rd	10:00	Smart City Leading Women Summit

Smart City Mayors' Summit Session 1: Euro-Asia



中文



EN

Mar. 22 nd	Live streaming on YouTube Channel (Smart City Summit & Expo)
16:00	歡迎致詞 & 貴賓線上合影 Opening Remarks & Photo Shooting
16:10	柯文哲市長專題演講：臺北智慧城市的發展與願景 Keynote Speech by Mayor of Taipei City
16:20	圓桌會議：疫情新常態、全面深化數位轉型 Roundtable Session: How do cities respond to the "New Normal" with digital transformation?
17:20	專題討論Q&A Panel Discussion
17:55	總結 Closing Remarks

Smart City Mayors' Summit Session 2: Americas-APAC



中文



EN

Mar. 23 rd	Live streaming on YouTube Channel (Smart City Summit & Expo)
07:00	歡迎致詞 & 貴賓線上合影 Opening Remarks & Photo Shooting
07:10	柯文哲市長專題演講：臺北智慧城市的發展與願景 Keynote Speech by Mayor of Taipei City
07:20	圓桌會議：疫情新常態、全面深化數位轉型 Roundtable Session: How do cities respond to the "New Normal" with digital transformation?
08:20	專題討論Q&A Panel Discussion
08:55	總結 Closing Remarks

Smart City Leading Women Summit



中文



EN

Mar. 23 rd	Live streaming on YouTube Channel (Smart City Summit & Expo)
10:00	歡迎致詞 & 貴賓線上合影 Welcome Remarks & Group Photo Session
10:10	黃珊珊副市長專題演講：發展智慧城市帶動城市女力發展 Keynote Speech by Mayor of Taipei City
10:20	圓桌會議：改變城市力量-女性智慧城市治理 Roundtable sessions
11:10	專題討論Q&A Panel Discussion
11:55	總結 Closing Remarks

主辦單位：TAIPEI 臺北市政府
Organizer Taipei City Government

TCA 台北市電腦公會
Taipei Computer Association

因配合防疫政策人數限制，主辦單位保留最後報名資格異動權。

The organizer reserves the rights to revise and explain the content of the event, including review on participants registration.

廣告